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Nr. 318 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN JUSTITIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 19 december 2008

Tijdens het algemeen overleg op 3 december 2008 over de voortgangsrap-
portage TBS heb ik naar aanleiding van een vraag van mevrouw Bouw-
meester (PvdA) toegezegd uw Kamer voor het algemeen overleg van
28 januari 2009 over de stand van zaken van de verbetermaatregelen bij
de justitiële jeugdinrichtingen, te informeren over de aansluiting Pij-TBS.
Met deze brief doe ik mijn toezegging gestand.

Bij verschillende gelegenheden heb ik uw Kamer geïnformeerd over de
aansluiting van Pij-TBS. De belangrijkste aspecten daarbij zijn geweest de
eventuele omzetting na afloop van de Pij-maatregel naar een TBS-maat-
regel, het belang en de uitkomsten van wetenschappelijk onderzoek en de
samenwerking tussen TBS-klinieken en justitiële jeugdinrichtingen.
Ik noem in dit verband mijn brieven van:
• 4 oktober 2007, TK 2007–2008, 31 215, nr. 3 waarin ik heb aangegeven

dat ik na raadpleging van het College van Procureurs-Generaal, de
Raad voor de rechtspraak en de Raad voor Strafrechtstoepassing en
Jeugdbescherming en de medewerkers uit de praktijk besloten heb
voor jeugdigen die na afloop van hun Pij-maatregel nog behandeling
nodig hebben, af te zien van aanpassing van het juridische instrumen-
tarium die een omzetting naar de TBS mogelijk zou maken, omdat de
Bopz voldoende mogelijkheden biedt;

• 7 januari 2008, TK 2007–2008, 24 587, nr. 241 waarin het rapport
«Wegloopgedrag bij jeugdigen met een Pij-maatregel» is aangeboden.
Dit onderzoek is in het verlengde van een dergelijk onderzoek onder
TBS-gestelden uitgevoerd;

• 31 januari 2008, TK 2007–2008, 24 587/31 215, nr. 246 waarin ik op de
juridische mogelijkheden van tenuitvoerlegging elders (waaronder de
TBS-klinieken) van de Pij-maatregel ben ingegaan;

• 17 september 2008, TK 2008–2009, Aanhangsel Handelingen, nr. 43
waarin Kamervragen zijn beantwoord over een vonnis waarbij een
jeugdige met een Pij-maatregel in een tbs-kliniek geplaatst moest
worden;
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• 31 oktober 2008, TK 2008–2009, 24 587, nr. 305 waarin bij paragraaf 4.4
ingegaan wordt op de samenwerking met de GGZ/TBS en jeugdzorg
en in paragraaf 9.8 op de aansluiting met de Bopz.

Momenteel lopen twee onderzoeken naar de profielen van jeugdigen met
een Pij-maatregel en de mogelijke overeenkomsten met TBS-gestelden.
De analyse van de Pij-databank van DJI en het uitstroom onderzoek van
jeugdigen met een Pij-maatregel van het Erasmus MC verkeren in de
afrondende fase. Wanneer ik tijdig over de resultaten beschik, zal ik op de
belangrijkste bevindingen ingaan tijdens het algemeen overleg van
28 januari 2009.

Beide sectoren werken hard aan hun kwaliteitsverbetering. Wanneer
sprake is van nieuwe ontwikkelingen en/of pilots wordt bezien of samen-
werking mogelijk is en of van elkaars ervaringen geleerd kan worden. Ik
noem in dit verband de oprichting van de ForCA (observatieafdelingen in
Teylingereind) die in nauw overleg met het Pieter Baan Centrum wordt
gerealiseerd. Ook de pilots met electronic monitoring zijn een voorbeeld
van samen optrekken.

Ik vertrouw de Kamer hiermee voldoende te hebben ingelicht

De staatssecretaris van Justitie,
N. Albayrak
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